

ChargeAgencyServices代收费用业务 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/129/2021_2022_ChargeAgen_c92_129599.htm

A: Good morning, Xiao Wang! B: Good morning, Mr

Brown! A: Will you please tell me what the charge agency service

is? B: You may entrust us as an agent to pay the charges of your

water, power, coal gas, telephone, etc. Then you will have nothing to

worry about. A: That ' s great. But how can I have it? B: Please fill out

the Application Form of Entrustment Agreement for Charges with a

copy of your ID card and your Charge Card number. A: OK. Is that

all right? B: All right. You should also provide your Current

One-for-All passbook or credit card. A: This is my passbook of your

bank. Here it is. B: Be sure that you have enough money in your

account. A: I remember. B: You ' ll enjoy yourself with the charge

agency servicethrough our bank next month. A: 早上好，小王！ B:

早上好，布朗先生！ A: 请问代理交费业务是怎么回事？ B: 您

可以委托我行为您代交水、电、煤气、电话等费用，您就不用

为此烦恼了。 A: 那太好了，但如何办理这项业务呢？ B: 请

填写委托扣款协议申请表，并提供身份证复印件和交费卡号

码。 A: 行。这样填写可以吗？ B: 对。您还要提供“活期一本

通”存折或信用卡。 A: 这是我的存折。请过目。 B: 别忘了，

账户上要有足够的钱。 A: 我记住了。 B: 下个月，您就可以享

用我行的代交费业务了。 100Test 下载频道开通，各类考试题目

直接下载。详细请访问 www.100test.com